

Title (en)

HANDLE MOUNTING ASSEMBLIES.

Title (de)

Drückerbefestigungsvorrichtung.

Title (fr)

ENSEMBLES DE MONTAGE DE POIGNEES.

Publication

**EP 0612366 A1 19940831 (EN)**

Application

**EP 92915647 A 19920717**

Priority

- GB 9115865 A 19910723
- GB 9201315 W 19920717

Abstract (en)

[origin: WO9302267A1] A handle mounting assembly for a vent or casement window, the assembly comprising a first mounting member (12) secured at one end of a lever handle (13), and a second mounting member (11) fixed to the window frame (10), the first member (12) being engageable with the second member (11) to mount the handle (13) on the frame (10). The two mounting members (11, 12) have cooperating parts (27, 29) with abutting surfaces which interlock with one another when the first member (12) moves into engagement with the second member (11).

Abstract (fr)

Ensemble de montage pour la poignée d'une fenêtre à l'anglaise ou analogue. Il comporte un premier élément de montage (12) fixé à l'une des extrémités d'une poignée (13), et un second élément de montage (11) fixé au dormant (10) de la fenêtre, le premier élément (12) pouvant entrer en prise avec le second (11) pour fixer la poignée (13) au dormant (10). Les deux éléments de montage (11, 12) possèdent des parties coopérantes (27, 29) dotées de butées aptes à se verrouiller réciproquement lorsque ledit premier élément (12) entre en prise avec ledit second élément (11).

IPC 1-7

**E05B 1/00**

IPC 8 full level

**E05B 9/08** (2006.01); **E05B 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 1/003** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9302267A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9302267 A1 19930204;** CA 2111859 A1 19930204; EP 0612366 A1 19940831; GB 9115865 D0 19910904; JP H06511296 A 19941215;  
NZ 243644 A 19950627

DOCDB simple family (application)

**GB 9201315 W 19920717;** CA 2111859 A 19920717; EP 92915647 A 19920717; GB 9115865 A 19910723; JP 50268493 A 19920717;  
NZ 24364492 A 19920721